
 

 
 

 

Terms & Conditions - English and Arabic 

 

Dubai Parks & Resorts 

• Up to 6 tickets can be purchased per transaction. 
• The offer is valid until 31 May 2026 
• Discounts are valid for online bookings only. 
• This offer is subject to availability and cannot be combined with any other offer 

or promotion. 
• This offer is applicable to Visa cards issued worldwide. 
• To avail this offer, payment can only be made with Visa credit or debit cards. 
• This offer is valid during public holidays as well. 
• The general admission fees may be subject to change during the promotion 

period. 
• Tickets are valid for normal operating hours on the chosen date, please check 

website details for timings. 
• Unless otherwise stated, this ticket is only valid for the theme park(s) shown on 

the ticket and is not valid for skill games or separately ticketed events, 
performances, school trips, corporate events or activities within Dubai Parks™ 
and Resorts. 

• Dubai Parks™ and Resorts and the relevant park, in their absolute discretion, 
reserve the right to vary the opening and closing dates and times of the 
attractions and to close, remove or cancel all or any part of the rides, events or 
facilities within the attractions for any reason including, but not being limited to 
technical, health and safety and/or operational reasons or due to special events 
or private functions. For the avoidance of doubt, the full value or any part of the 
value of the ticket will not be refunded nor will any compensation be payable if 
any of attractions are removed or closed during the year. 

• Tickets are non-refundable, non-resalable and non-exchangeable for any other 
promotion, discount or ticket. 

• All persons entering the park(s) are subject to the rules and regulations of entry 
as displayed at each park’s main entrance, at Guest Services and as otherwise 
made available by Dubai Parks™ and Resorts. 
 



 

 

 

o معاملة لكل تذاكر 6 إلى  يصل ما شراء يمكن ا. 
o 2026 مايو 31 حتى سار   العرض . 
o البوابة عند والمشتريات الإنترنت عبر للحجوزات صالحة الخصومات. 
o آخر ترويج أو عرض أي مع دمجه يمكن ولا للتوافر يخضع  العرض هذا . 
o العالم أنحاء جميع من الصادرة فيزا بطاقات  على ينطبق العرض هذا. 
o فقط الخصم بطاقات أو الائتمانية  فيزا بطاقات باستخدام الدفع يجب العرض،  هذا من للاستفادة . 
o الرسمية العطلات خلال المفعول ساري العرض هذا  . 
o الترويجي العرض فترة خلال للتغيير العامة  الدخول رسوم تخضع قد. 
o الموقع تفاصيل مراجعة يرجى المختار، التاريخ في  العادية العمل ساعات خلال  صالحة التذاكر  

 . العمل أوقات  على  للحصول الإلكتروني
o ولا  التذكرة في المذكورة الترفيهية للمتنزهات فقط صالحة  التذكرة  هذه فإن  ذلك، خلاف يذُكر لم ما 

  أو  المدرسية، الرحلات أو العروض، أو بالتذاكر، المنفصلة الأحداث أو المهارات ألعاب تشمل

 .ريزورتس أند ™باركس دبي داخل بالشركات الخاصة الأنشطة أو الفعاليات
o تعديل في بالحق المطلق، تقديرها بحسب المعني، والمنتزه ريزورتس آند ™باركس دبي تحتفظ  

 أو الفعاليات أو الألعاب من جزء  أو كامل إلغاء أو  إزالة أو وإغلاق الأماكن، وإغلاق فتح مواعيد

 الصحة  أو الفنية، للأسباب - محصورًا ليس  ولكن - ذلك في بما سبب، لأي الأماكن داخل المرافق

  استرداد يتم لن  وللتوضيح،. الخاصة  المناسبات أو الخاصة الفعاليات بسبب  أو التشغيلية، أو والسلامة،

  من أي  إغلاق أو  إزالة تم حال  في تعويض أي يدُفع ولن التذكرة قيمة من  جزء أو الكاملة القيمة

 . السنة خلال الأماكن
o تذكرة أو خصم أو ترويجي عرض بأي الاستبدال أو البيع إعادة أو للاسترداد قابلة غير التذاكر  

 . أخرى
o المدخل  عند موضح هو كما الدخول وقواعد  للوائح المتنزهات إلى الأشخاص جميع دخول يخضع  

 .ريزورتس أند ™باركس دبي قبل من موضح هو وكما الزوار، خدمات وفي متنزه، لكل الرئيسي


